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ΘΕΜΑ: Σοβαρός κίνδυνος αποκλεισμού αποφοίτων Ειδικής Αγωγής στην προκήρυξη λόγω
μεγάλων καθυστερήσεων του ΑΤΕΕΝ

Κυρία Υπουργέ,
Ένα ιδιαίτερα κρίσιμο πρόβλημα απασχολεί έντονα αποφοίτους μεταπτυχιακού προγράμματος στην
Ειδική Αγωγή το οποίο υλοποιείται από το ελληνικό κολλέγιο με την ονομασία Aegean College σε
συνεργασία με το University of Essex, καθώς ελλοχεύει ο σοβαρός κίνδυνος αποκλεισμού τους από
την επικείμενη προκήρυξη διορισμών, λόγω παρατεταμένων καθυστερήσεων στις διαδικασίες
αναγνώρισης των τίτλων σπουδών τους από το ΑΤΕΕΝ.
Οι εν λόγω απόφοιτοι, οι πρώτοι στην Ελλάδα που αιτούνται την αναγνώριση του συγκεκριμένου
τίτλου, έχουν ολοκληρώσει επιτυχώς τις σπουδές τους ήδη από τον Δεκέμβριο του 2024 και
βρίσκονται σήμερα αντιμέτωποι με μια άδικη κατάσταση, η οποία δεν οφείλεται σε δική τους
υπαιτιότητα, αλλά σε χρονίζουσες διοικητικές καθυστερήσεις.
Ειδικότερα τόσο η καθυστέρηση στη διαδικασία αναγνώρισης από το ΑΤΕΕΝ όσο και η επιπλέον
διαδικασία που απαιτείται για την ένταξη του τίτλου στο σχετικό ΦΕΚ, μέσω του Τμήματος
Μεταπτυχιακών Σπουδών του Υπουργείου Παιδείας, απειλεί άμεσα τη δυνατότητά τους να
συμμετάσχουν στους κύριους πίνακες υποψηφίων εκπαιδευτικών Ειδικής Αγωγής. Αξίζει να
επισημανθεί ότι πρόκειται για αναπληρωτές εκπαιδευτικούς, πλήρως καταρτισμένους, οι οποίοι όλα
αυτά τα χρόνια προσφέρουν τις υπηρεσίες τους ανά την Ελλάδα, καλύπτοντας σημαντικές ανάγκες
του εκπαιδευτικού συστήματος.
Επιπρόσθετα, οι εν λόγω εκπαιδευτικοί, παρότι πληρούν όλα τα απαιτούμενα προσόντα για την
ένταξή τους στους πίνακες Ειδικής Αγωγής, κινδυνεύουν εντελώς άδικα να αποκλειστούν από τη
διαδικασία λόγω διοικητικής αδράνειας. Μάλιστα, οι πίνακες στην Ειδική Αγωγή «ανοίγουν» κάθε
τρία χρόνια και μια ενδεχόμενη μη ένταξή τους στους κύριους πίνακες θα επιφέρει μακροχρόνιες
συνέπειες για την επαγγελματική τους πορεία και εξέλιξη.
Ενόψει των ανωτέρω ερωτάται η αρμόδια κ. Υπουργός:
-Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε ώστε να επισπευσθούν οι διαδικασίες αναγνώρισης των
τίτλων αυτών, ιδίως ενόψει της επικείμενης προκήρυξης για την Ειδική Αγωγή, και με ποιον τρόπο θα
ενταχθούν στους κύριους πίνακες της Ειδικής Αγωγής και Εκπαίδευσης οι ανωτέρω απόφοιτοι,
δεδομένου ότι δεν φέρουν καμία ευθύνη για τις διοικητικές καθυστερήσεις του Υπουργείου;
-Εφόσον η προκήρυξη έχει προχωρήσει προς δημοσίευση, εξετάζετε τη δυνατότητα τροποποίησής της,
ώστε να συμπεριληφθεί και ο τίτλος του συγκεκριμένου μεταπτυχιακού προγράμματος, προκειμένου
να δοθεί η δυνατότητα συμμετοχής και στους ανωτέρω υποψηφίους;
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